
Komise pro cestovní ruch Rady města Bero u n

ZAPIŠ č. 1/2019
zjednání cestovní ruch, konaného dne 21. 2. 2019

od 16.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun

Přítomni:

aeno^kmmsc: Dn Viktor Koréek, PhD, Ing. Michal Mišina, Mgr. Ivan Kus, Radek Doleiš
Lucie Uhouib, Kateřina Hájková, Hana Tučkova " ' -------'"'

Omluveni: Ing. Vojtěch Matějček, Peter Kuhar

TĚSL Ing'-._sinlona Boldi 7vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, Mgr. Dušan
T^omco - místostarosta města Beroun, Mgr. Jitka Soukupová'- "tisková'mluvS; 'L^

- Městské informační centrum Beroun

Zapisovatelka: Ing. Simona Boldi

Ověřovatel zapíši i: Radek Dolejš

Program jednání:

O Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu jednání
3) Kontrola usnesení - povinný bod dlejednacího řádu
4) !n"formaceo znzení komise ajejího Personálniho obsazení, volba místopředsedy komise

Inání plánu práce komise obecně a stanovení cílů pro rok 2019
6) Různé - povinný bod dlejednacího řádu
7) Závěr jednání

Jednání

K bodu l a 2 - Zahájení a schválení programu jednání

Jedníl. í. komísezahájH a dále říďl předseda Dr. Viktor Korček, PhD. Předseda komise přivítal
vsecnny. _pňtTné. cleny. komise' místostarostu města Beroun Mgr. Dušana Ťomča,
^Í!tls tal,?SÍU/n8". MÍChala, MÍŠmu'vedoucí odbom školství a volnočasových aktiviťlng.'

^Boldi, Mgr. Jitku Soukupovou, tiskovou mluvčí a Lenku Chudobovou'z"Mestskéh&o
informační centra Beroun.

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Ing. Simonu Boldi a ověřovatele zápisu Radka

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednám komise bylo pntomno 7 členů a komise
je usnášeníschopná.

Usnesení: Komise pro cestovní ruch schvaluje program jednání.



Hlasování: pro 7 - proti O - zdržel se O

K bodu 3 a 4 - Informace o plnění usneseni z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva
města Beroun, Informace o zřízení komise a jejího personálního obsazení

Informace z RM ze dne 23. l. 20 19
54/5/RM/2019

Zřízení komise pro cestovní ruch, jmenování předsedy a členů

l. Rada města zřizuje
v souladu s úst. § 102 odst. 2 písm h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve
znění pozdějších předpisů, pro volební období 2018 - 2022 komisi rady města: Komisi pro
cestovní ruch.

II. Rada města jmenuje
předsedu a členy Komise pro cestovní ruch:
předseda: Viktor Korček, PhD.
členové: Lucie Dhouib, Radek Dolejš, Peter Kuhar, Mgr. Ivan Kus, Ing. Vojtěch Matějček,
Ing. Michal Mišina, Hana Tučkova a Kateřina Hájková.

Volba místopředsedy Komise pro cestovní ruch

Na místopředsedu Komise byl navržen předsedou komise Mgr. Ivan Kus, který nominaci
přijal.

Usnesení: Komise pro cestovní ruch souhlasí s volbou místopředsedy komise Mgr. Ivana
Kuse.

Hlasování: pro 6 - proti O - zdržel se l

K bodu 5 - Projednání plánu práce komise obecně a stanovení cílů pro rok 2019

KonceDce cestovního ruchu

Předseda komise Viktor Korček shrnu] informace týkající se cestovního ruchu v Berouně a
zdůraznil, že hlavním úkolem Komise bude pnprava Koncepce cestovního ruchu. Velmi
důležité bude zmapování současného stavu a provedení SWOT analýzy, která bude důležitá
pro nastavení prioritních oblastí.

Členové komise se shodli nad potenciálem, který nabízí lokalita Berounsko. Upozornili na
problémy měst, která "vyhořela" v rámci cestovního ruchu nebo naopak jsou přeplněna a jsou
v rozporu s představou místních obyvatel.

Současná nabídka kvalitmho ubytování není dostačující.

Velmi důležité bude provázat Koncepci cestovního ruchu s rozvojem volnočasových aktivit
na Berounsku, aby nedocházelo k duplicitě.



BeT.ounu_.. a. okolí se samostat"ě věnuje pracovní skupina, která připravuje založení
io managementu Berounsko. Město Beroun vytvoří nové pracovní místo referenta

pro cestovní ruch.

Členové komise upozorňovali na příklady dobré praxe z okolních destinačních managementů.
Mistostarosta Mgr. Dušan Tomčo informoval členy komise, že vedení města bere cestovní

(o důležitou součást rozvoje města.

IVHstostarosta Ing. ^ Michal ^ Mišina upozornil, že město Beroun je startovacím místem
"cestovních balíčků" do celého okolí Berounska.

Mf;Jzn Ku^rmoval otom'že město Beroun má-"ž schválený Strategický plán rozvoje
města Beroun 2018-2030, dále Koncepci kultury města Beroun 2o{s'-203^AS^^
rozvoje-sportu, 2018 - 203.0'k^Jso" nesourodé celky týkající se cestovního ruchu:"]
cestovního ruchu by měla být komplexním dokumentem zabývajícím'seďanou"temaťikou^

Osgrovíěvan Kůs dále upozornil na Potenciál Provázání sportovních aktivit s hotelem Na

Rozsáhlá diskuse proběhla nad rámcem Koncepce cestovního ruchu města Beroun.

j^eniLKomise pro cestovní ruch souhlasí s přípravou Koncepce cestovního mchu města
řllasování: pro 7 - proti O - zdržel se O

Plán práce

KOITl.iseJe_shodl_a', že Přeclseda'. m'stopředseda a vedoucí odboru školství připraví rámcovou
osnovu Koncepce do příštího jednání včetně Plánu práce komise pro cestovní meh.'

^sem^Komise pro cestovní ruch souhlasí s phpravou časového harmonogramu plá
Hlasování: pro 7 - proti O - zdržel se O

anu

K bodu 6 - Různé

* predseda.vzzval členy komise kpředstavení a zdůvodnění svého zájmu pracovat
členové podrobně popsaii svoji motivaci.

Usnesení:

lj KomÍsepro. cestovní. ruch žádá.všechny členy' aby zaslali návrhy a náměty v oblasti
tunsmu včetně shrnutí největších problémů spojených s cestovním ruchem.'

2] Komise zadá paní Chudobovou, aby poskytla databázi ubytovacích" a"stravovacích
zarizení. Dále ostatní členy komise o doplnění relevantních informací k této'databazr

Hlasování: pro 7 - proti O - zdržel se O



. Mgr. Jitka Soukupová informovala o možnosti vytvoření úložiště a webu města.

Usnesení: Komise žádá město o vytvoření úložiště zpracovávaných dokumentů s pnstupem
pro členy komise.
Hlasovám: pro 7 - proti O - zdržel se O

. Mgr. Dušan Tomčo zdůraznil provázání výstupů komise s připravovaným destinačním
managementem Berounsko a požádal paní Dhuib o zmapování potřeb a zájmů
ubytovaných hotelových hostů. Dále všechny přítomné požádal o vytipování
podnikatelských subjektů, kten by se mohli zapojit do destinačního managementu.

K bodu 7 - Závěr

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny.

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího
jednání komise bude oznámen emailem.

Zapsala: Ing. Simona Boldi J^t^)

Ověřil: Radek Dolejš
'-/

Předseda komise: Dr. Viktor Korcek. PhD.


